
Zapisnik 13 seje SU KNJI2NICA Trebnje

OBCINA MIRNAObCina Trebnje, Goliev trg 5,0210 Trebnje 
ObCina Mokronog-Trebelno, Pod Gradom 2,0230 Mokronog 
ObCina Mirna, Glavna cesta 20,0233 Mirna 
Obtfna Sentrupert, Sentrupert 33,0232 Sentrupert PREJETQ: 2 0 -05- 2020

SVET USTANOVITELJIC javnega zavoda 
Knji^nica Pavla Golie Trebnje

Stevilka: 014-0002/2020 
Datum: 19.5.2020

Z APISNIK

13. seje Sveta ustanoviteljic Javnega zavoda Knjiinica Pavla Golie Trebnje (v nadaljevanju: 
KPG Trebnje), ki je potekala v Cetrtek, 14. inaja 2020 ob 9.00 v sejni sobi ObCine Mokronog- 
Trebelno, Pod Gradom 2,0230 Mokronog

Prisotnl:
zupani: Alojzij Kastelic (Obcina Trebnje), Anton Maver (ObCina Mokronog-Trebelno), Du§an SkerbiS 
(ObCina Mirna), Andrej Martin Kostelec (ObCina Sentrupert).

Ostali prisotni:
DirektoricaAndreja PleniCar (Knjiznica Pavla Golie Trebnje) 
RaCunovodkinja Irena Filter (Knjiznica Pavla Golie Trebnje) 
Direktorica Mojca Pekolj (ObCina Mokronog-Trebelno) 
Direktorica Anne Marie Valentar (ObCina Sentrupert) 
ObClnska uprava ObCine Mokronog-Trebelno, Mateja Vrabec

Sejo je v ski ad u s 14. Clenom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjiznica Pavla Golie Trebnje 
(Uradni list RS St. 109/13) sklical in vodil predsedujoCi Svetu ustanoviteljic (v nadaljevanju: SU), 
2upan ObCine Mokronog-Trebelno Anton Maver ter Clane SU seznanil s predlaganim dnevnim 
redom. V nadaljevanju je predlagal dopolnitev dnevnega reda tako, da se 4. toCka po novem imenuje 
Delitev stroSkov najema poslovnih prostorov na Golievem trgu 11, Trebnje, zdajSnja 4. toCka pa 
postane S.tocka.

Pripomb na predlagano spremembo dnevnega reda nl bilo, zato so Clani SU sprejell naslednji dnevni
red:

1. Potrditev zapisnika 12. seje Sveta ustanoviteljic z dne 14.1.2020.
2. Poslovno poroCilo za leto 2019.
3. Financiranje knjizniCne dejavnosti soustanoviteljic - pregled stanja.
4. Delitev stroSkov najema poslovnih prostorov na Golievem trgu 11, Trebnje
5. Razno.

Glasovanje:
Prisotni 4

4ZA
0PROTI

Ni glasoval 0
Dnevni red je bil sprejet.
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Zapisnik 13, seje SU KNJI^MICA Trebnje

K 1. tocki;
Potrditev zapisnika 12. seje Sveta ustanoviteljic z due 14.1.2020.
Zupan ObCine Sentrupert je podal pripombo na zapisnik in sicer v 2. toCki on ni izrazil obSalovanja, 
da ni bila izbrana domaCa kandidatka, saj nobene ne pozna.
PredsedujoCi je podal predlagani zapisnik s pripombo zupana Obcine Sentrupert v sprejem, zato je 
predsedujoCi predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 12. seje Sveta ustanoviteljic z due 14.1.2020.

Glasovanje:
Prisotni 4

4ZA
PROTI 
Ni giasoval 0

0

Sklep je bil sprejet.

K 2. toEld:
Poslovno poroCilo za leto 2019.
Direktorica KPG Trebnje Andreja Plenicar je v kratkem predstavila program dela za leto 2019 s 
poslovnim poroCilom. Sledila je krajsa razprava.
2upan A. Kastelic (ObCina Trebnje] je 2elel pojasnilo kolikSen je znaSal dolg ObClne Sentrupert do 
knjiznice na dan 1.1.2020?
Irena Fister je pojasnila, da je zna§al 21.762,00 EUR, ki pa je bil poravnan do konca februarja. V 
nadaljevanju je zupan A. Kastelic (Obcina Trebnje) povedal, da je letoSnja pogodba med Knjiznico in 
Obcino Sentrupert nezakonita, saj ni usklajena s fmancnim planom zavoda, zato spraSuje vodstvo 
kako so lahko sploh podpisali taksno pogodbo. A. PleniCar (KPG) je pojasnila, da so imeli tudi v 
Knjiznici resne pomisleke in pogovore z ObCino Sentrupert glede zagotovitve dodatnih sredstev, 
vendar so pogodbo na koncu podpisali, saj jim je bilo obljubljeno, da se bodo sredstva zagotovila. V 
kolikor pogodbe ne bi podpisali, ne bi dobili ni£ sredstev, kar bi pomenilo likvidnostne tezave 
zavoda. A. Kastelic (ObCina Trebnje) je ponovno poudaril, da je KPG skupni javni zavod do katerega 
imajo vse ustanoviteljice obveznosti, zato mora Ob£ina Sentrupert zagotoviti manjkajofa sredstva in 
to opredeliti tudi v pogodbi. A. PleniCar (KPG) je pojasnila, da je Obcini Sentrupert poslala dopis 
glede sofmanciranja knjiznifne dejavnosti. Prav tako je bivSa direktorica KPG ze pisno obvestila 
Ministrstvo za kulturo o nastali situaciji, vendar le-to do zdaj Se ni reaglralo. I. FiSter je tudi 
pojasnila, da najemnine za prostore v OS Sentrupert od januarja dalje niso plafali, prav tako imajo 
odprtih nekaj neporavnanih racunov, vendar sredstev s strani ObCine Sentrupert se niso dobili, zato 
tudi nimajo s cim placati.
V nadaljevanju je potekala razprava glede spremembe Odloka, ki bo opredeljevala na£in flnanciranja 
knji2ni£ne dejavnosti kot ga opredeljuje revizijsko poroCilo. M. Pekolj je pojasnila, da so Ob£ine 
Mirna, Mokronog-Trebelno in Sentrupert posredovale osnutek novega odloka ze pred meseci na 
Obcino Trebnje, vendar do zdaj Se niso prejeli pripomb, zato apelira na Zupana Trebnjega, da 
pospeSi postopek.
Zupan A. M. Kostelec (Obcina Sentrupert) je komentiral Letno poro&lo, ki govori o premajhni 
povrSini in kadrovskem primanjkljaju, kar pomeni, da se predvideva Siritev oziroma zaposlltev, to 
pa posledifino pomenijo viSji stroSki, ternu trendu pa ObCina Sentrupert v tern trenutku ni sposobna 
slediti.
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Zapisnik 13 seje SU KNJIZMICA Trebnje

Po razpravi je predsedujoci predlagal, da se sprejme naslednja:

SKLEPA:
1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Knji2nica Pavla Golie Trebnje se seznanja s 

Poslovnim porotlloni za leto 2019.

2. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Knjiznica Pavla Golie Trebnje se strinja z 
odlocitvijo Sveta javnega zavoda o razporeditvi presezka prihodkov nad odhodki 
ustvarjenih v letu 2019, in sicer, da ostane nerazporejen in se prvenstveno nanienja 
nabavi osnovnih sredstev za razvoj zavoda.

Glasovanje:
Prlsotni 4

4ZA
PROT1 
Ni glasovai 0

0

Sklepa sta bila sprejeta.

K 3. toCki:
Financiranje knjiznifrie dejavnosti soustanoviteljic - pregled stanja.
2upan A. Kastelic (ObCina Trebnje) je izrazil nezadovoljstvo nad odnosom Obcine Sentrupert do 
Knjiznice. Letna pogodba med Knji2nico in ObCino Sentrupert ni ustrezna, saj ne uposteva Odloka in 
financnega plana knjiznice. Prav tako je poudaril, da je potrebno spostovati usklajen financni plan 
zavodov, saj je le-ta usklajen s strokovnimi sluzbami vseh stirih ustanoviteljev in zavodom. Njegov 
predlog je, da KPG odstopi od ze sklenjene pogodbe med Obfino Sentrupert in KPG ali pa Obfina 
Sentrupert poda pisno zagotovilo, da bodo z rebalansom dodatno zagotovili manjkajoce obveznosti 
do soustanoviteljskega dele^a.
A. M. Kostelec (Obcina Sentrupert) pojasni, da se obcina sooCa s hudimi likvidnostnimi tezavami in 
da se trudijo, da poravnavajo dolgove do vseh. Prav tako predlaga, da se nafiin financlranja uredi z 
novim odlokom. M. Pekolj (ObCina Mokronog-Trebelno) pojasni, da predlog spremebe odloka 
opredeljuje ravno naCin financlranja, vendar do sprejetja le-tega, velja obstojefi odlok in obstojeCi 
kljuc sofinanciranja.
V nadaljevanju je tekla debata o zaprtju Krajevne knjiznice Sentrupert, vendar je direktorica KPG 
izrazila zaskrbljenost, saj bi se tako naredila velika Skoda prebivalcem Sentruperta, zato predlaga, 
da 2up an Ob£ine Sentrupert z aneksom k pogodbi zagotovi manjkajoCa sredstva.
A. M. Kostelec (ObSina Sentrupert) predlaga, da se finanCni plan knjiznice prilagodi finanfinim 
zmo?.nostim obfiine.

Po razpravi je predsedujofi predlagal, da se sprejmeta naslednja:

SKLEPA:
1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Knjiznica Pavla Golie Trebnje se seznanja s stanjem 

financlranja knjizniCne dejavnosti soustanoviteljic.

2. ObCina Sentrupert z rebalansom zagotovi obveznosti do knjiZntfne dejavnosti na 
podlagi usklajenega finantnega plana zavoda.

3



Zapisnik 13 seje SU KNJIZMIOA Trebnje

Glasovanje:
Prisotnim 4

4Za
0Proti

Ni glasoval 0

Sklepa sta bila sprejeta.

K 4. to^ki;
Delitev stroSkov najema poslovnih prostorov na Golievem trgu 11, Trebnje
A. Plenicar (direktorica KPG] je pojasnila, da se najem poslovnih prostorov obraCunava po 
delitvenem IdjuCu.
2upan A. Kastelic (Obfina Trebnje) pojasni, da v prostorih bivSe Komunale ni moznosti, da bi se 
uprava knjiznice preselila, saj so tamkaj§nji prostori namenjeni za druge dejavnosti.
Sledila je razprava na kateri sta Supana ObCine Mirna in Mokronog-Trebelnega soglasala, da bosta 
krila stroske najema poslovnih prostorov. Zupan ObCine Sentrupert je izjavll, da bo kril vse stroSke, 
ki so v financnem naCrtu zavoda. Direktorica A. PleniCar (KPG) je pojasnila, da so ti strosld 
opredeljeni v financnem nacrtu).

Po krajsi razpravi je predsedujoCi predlagal, da se sprejme naslednji:

SKLEP:
Najem poslovnih prostorov na naslovu Goliev trg 11, Trebnje se obrafuna po delitvenem 
kljuCu, do sprejema novega Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjiznica Pavla Golie 
Trebnje.

Glasovanje:
Prisotni 4

4Za
Proti 0 
Ni glasoval 0

Sldep je bil sprejet.

K 5. toCki:
Razno.
V nadaljevanju je tekla razprava o sprejemu novega Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjiznica 
Pavla Golie Trebnje. M. Pekolj [Obfina Mokronog-Trebelno) je ponovno poudarila, da so Obcine 
Mirna, Mokronog-Trebelno in Sentrupert pripravile nov osnutek Odloka, ki vkljuCuje vse pripombe, 
ki jih opredeljuje revizijsko poroCilo. Ta osnutek je bil posredovan ObCini Trebnje ze pred meseci, 
vendar do danes Se nlso dobili odgovora. Predlog novega odloka opredeljuje preverbo Stevila 
prebivalcev za preteklo leto.
Po krajSl razpravi je predsedujofii predlagal, da se sprejme naslednji;

SKLEP:
Od danaSnjega dne, to je 14.5.2020, tefie 30-dnevni rok za pripombe na posredovani osnutek 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjiznica Pavla Golie Trebnje, ki jih ObCina Trebnje 
posreduje Obtinam ustanoviteljicam. Po preteku tega roka, gre predlog novega Odloka v
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Zapisnik 13. seje SU KMJIZMICA Trebnje

proceduro za sprejem. Zadnji rok za sprejem npvega Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Kiijiznica Pavla Golie Trebnje Je 30.9.2020.

Glasovanje:
Prisotni 4

Za 4
Proti 0 
Niglasoval 0

Sklep je bil sprejet.

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je predsedujoci zupan ob 10.10 zaldjucil sejo.

Zapisala:
Mateja^rabec

Predsedujoci Svetu ustanoviteljic 
Javnega zavoda Knjiznica Pavla Golie Trebnje, 

zupan Obcine Mokronog-Trebelno

/. ik 
ii<0 6

Poslati po e-po§ti:
- obcina@sentrupert.si. (zupanu Andreju Martinu Kostelcu],
- anne.marie.valentar@sentrupert.si. (direktorica OU Sentrupert);
- obdna@mima.sl. (zupanu Dusanu Skerbisu),
- tania.sinkovec@mlrna.si (direktorica OU Mima);
- ohcina@mokronog-trebelno.si (Supanu Antonu Mavru),
- mojca.pekoli@mokronog-trebelno.si (direktorica OU Molcronog-Trebelno). 

andreja.perc@trebnje.si (zupanu Alojziju Kastelicu);
- janez.pirc@trebnie.si (direktor OU Trebnje), 

andreja.plenicar@kpgt.si (direktorica KPG Trebnje)
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Zapisnik 13. seje SU KNJiZMICA Frebuje

ObCina Trebnje, Goliev trg 5,8210 Trebnje 
ObCina Mokronog-Trebelno, Pod Gradom 2,8230 Mokronog 
Obfina Mirna, Glavna cesta 28,8233 Mima 
Obtina Sentmpert, Sentrupert 33,8232 Sentrupert

OBCINA MIRNA
ME

PREJETO: 25 -05- 2020

SVET USTANOVITELJIC javnega zavoda 
Center za izobrazevanje in kulturo Trebnje

Stevilka: 014-0001/2020 
Datum: 20.5.2020

ZAPISNIK

13. seje Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Center za izobraievanje in kulturo Trebnje (v 
nadaljevanju: CIK Trebnje), ki je potekala v ietrtek, 14. maja 2020 ob 10.15 v sejni sobi 
ObCine Mokronog-Trebelno, Pod Gradom 2, 8230 Mokronog

Prisotni:
Supani: Alojzij Kastelic (Obcina Trebnje), Anton Maver (ObCina Mokronog-Trebelno), Du§an Skerbi§ 
(Obfina Mirna), Andrej Martin Kostelec (ObCina Sentrupert).

Ostali prisotni:
Direktorica Patricija Pavlic (CIK Trebnje)
Direktorica Mojca Pekolj (ObClna Mokronog-Trebelno) 
Direktorica Anne Marie Valentar (ObCina Sentmpert) 
ObCinska uprava ObCine Mokronog-Trebelno, Mateja Vrabec

Sejo je v skladu s 13. clenom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za izobrazevanje in kulturo 
Trebnje (Uradni list RS St. 109/13) sklical in vodil predsedujoci Svetu ustanoviteljic (v nadaljevanju: 
SU), zupan ObCine Mokronog-Trebelno Anton Maver ter Clane SU seznanil s predlaganim dnevnim 
redom.
Priponib na predlagani dnevni red ni bilo, zato so Clani SU sprejeli naslednji dnevni red:

1. Potrditev zapisnika 12. seje Sveta ustanoviteljic z dne 14.1.2020.
2. Letno poroCilo za leto 2019.
3. Mnenje Sveta ustanoviteljic JZ CIK Trebnje o kandidatki za prosto delovno mesto 

direktorice CIK Trebnje.
4. Financiranje dejavnosti CIK Trebnje v letu 2020 s strani ustanoviteljic.
5. FinanCni in programski okvir izstopa ObCine Sentrupert iz galerijske dejavnosti - poroCilo 

CIK Trebnje.
6. Razno.

Glasovanje:
Prisotni 4

ZA 4
PROTI 0
Ni glasoval 0

Dnevni red je bil sprejet.
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Zapismk 13 seje SU KMJIZMICA Trebnje

K 1. togki:
Potrditev zapisnika 12. seje Sveta ustanoviteljic z dne 14.1.2020.
2upan Obcine Sentrupert je podal pripombo na zapisnik in sicer v 3. toCki - Financiranje galerijske 
dejavnosti soustanoviteljice. Pojasnil je, da je bilo dogovorjeno, da ObCina Sentrupert sofinancira 
tabor likovnih samorastnikov, razstavnega programa pa ne. Pogodbo so podpisali sele v letu 2020 in 
ker je stroSek tabora samo 2.032 EUR in ne 4.032 EUR, je Obcina Sentrupert nakazala javnemu 
zavodu samo 2.032 EUR.

Predsedujoft je podal predlagani zapisnik s pripombo zupana Obcine Sentrupert v sprejem, zato je 
predsedujoci predlagal, da se sprejme naslednjl

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 12. seje Sveta ustanoviteljic z dne 14.1.2020.

Glasovanje:
Prisotni 4

3 (Obcine Trebnje, Mokronog-Trebelno in Mirna] 
1 (ObCina Sentrupert)

ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

Sklep je bil sprejet.

K 2. toEki:
Leno porocilo za leto 2019.
Direktorica CIK Trebnje je v kratkem predstavila program dela za leto 2019 s poslovnim porocilom. 
Leto 2019 je bilo za zavod uspeSno leto. RazSirili so ponudbo storitev in razvili nove resitve v 
podporo vsezivljenjskega u£enja in izobrazevanja odraslih ter jib prijavili na domaCe In tuje razpise. 
VeCina prijav je bila uspe§nih, s cimer omogoCajo obCanom brezplacno sodelovanje v izobrazevalnih, 
svetovalnih in drugih podpornih dejavnostih. V preteklem letu so obelezili tudi 60-letnico zavoda oz. 
organiziranega izobrazevanja odraslih v Ob£ini Trebnje. V ta namen so skozi celo leto izvedli 
Stevilne promocijske aktivnosti, strokovne dogodke, izdali publikacijo in ob zakljuCku leta 
organizirali zaldjufno prireditev. Na podrocju izobrazevanja odraslih so realizirali vse zastavljene 
cilje. Z dejavnostjo svetovanja so okrepili moznosti vkljucevanja starejsih z nizjimi kompetencami v 
razlicne izobrazevalne programe in dejavnosti vsezivljenjskega ucenja. Na podrocju mednarodnega 
sodelovanja so v zadnji cetrtini leta dejavnost nadgradili s tremi novimi razvojnimi evropskimi 
projekti ter preko programa ASI okrepili sodelovanje z lokalnimi podjetji ter omogoCili brezplaCno 
izobrazevanje njihovim zaposlenim. Na podroCju muzejske dejavnosti so realizirali celoten muzejski 
program ter izvedli 52. Mednarodni tabor likovnih samorastnikov Trebnje. Na podrofiju obiska 
bele^ijo 39 % porast v primerjavi z letom 2018 in je le 3 % nizji od jubilejnega 2017.
Poslovno leto so pozitivno zakljucili in uspeli leto koncatl s presezkom prihodkov nad odhodki v 
vi§ini 6.517,82 EUR, Id pa ga, skladno z odloCitvijo Sveta javnega zavoda o razporeditvi presezka 
prihodkov nad odhodki, predlagajo, da ostane nerazporejen in se prvenstveno namenja nabavi 
osnovnih sredstev za razvoj zavoda.

Sledila je kraj§a razprava.
Zupan A. Kastelic (Obcina Trebnje) je pohvalil delovanje CIK-a, predvsem vidi dodano vrednost za 
LAS STIK. 2upan A. Maver (Obfina Mokronog-Trebelno) je izrazil zadovoljstvo nad celotno 
dejavnostjo, Id jo izvaja CIK, predvsem da imajo projekte in da jib znajo uporabiti oziroma ponuditi 
lokalnemu okolju.
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Zapisnik 13 seje SU KNJIZMICA rrebnje

Ob 10.30 se seji pridruXi ga. Valerija Jarm (Obcina Mirna), ki jo zupan D. SkerbiS (ObCina Mirna) 
ustno pooblasti za sodelovanje in odlofanje na seji, sam pa zapusti sejo.

Po razpravi je predsedujoci predlagal, da se sprejme naslednja:

SKLEPA:
1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Centra za izobrazevanje in kulturo Trebnje se 

seznanja z letnim porocilom za leto 2019.

2. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Centra za izobrazevanje in kulturo Trebnje se 
strinja z odloCitvijo Sveta javnega zavoda o razporeditvi preseika prihodkov nad 
odhodki ustvarjenih v letu 2019, in sicer, da ostane nerazporejen in se prvenstveno 
namenja nabavi osnovnih sredstev za razvoj zavoda.

Glasovanje:
Prisotni 4

ZA 4
0PROTI 

Ni glasoval 0
Sklepa sta bila sprejeta.

K 3.toEld;
Mnenje Sveta ustanoviteljic JZ CIK Trebnje o kandidatki za prosto delovno mesto direktorice 
C1K Trebnje.
Direktorica CIK Trebnje, ga. Pavlic je pojasnila, da je Svet zavoda CIK Trebnje dne, 26.2.2020 objavil 
razpis za imenovanje direktorja jZ CIK Trebnje. Na objavljen razpis je prispela le ena vloga, to je 
vloga zdajSnje direktorice, ga. Patricije PavliC.
Sledila je kratka razprava kjer sta zupana ObCine Trebnje in Mokronog-Trebelno izrazila 
zadovoljstvo z dosedanjim vodenjem CIK Trebnje in zazeleia dobro in gospodarno vodenje tudi v 
novem mandatu. A. Kastelic (Obcina Trebnje) je izjavil, da je pred nami huda gospodarska kriza, zato 
je smiselno razmisliti o novih izzivih na tem podroCju.

Po razpravi je predsedujoCi dal na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP:
Svet ustanoviteljic javnega zavoda Centra za izobraievanje in kulturo Trebnje daje 
pozitivno mnenje k imenovanju ga. Patricije Pavlif za direktorice Centra za 
izobraievanje in kulturo Trebnje.

Glasovanje:
Prisotni 4

4ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

0

Sklep je bil sprejet.
K 4. toCki:
Financiranje dejavnostl CIK Trebnje v letu 2020 s strani ustanoviteljic.
P. PavliC (direktorica CIK) je predstavila financiranje dejavnosti CIK Trebnje v letu 2020 s strani 
obCin ustanoviteljic. Iz gradiva je razvidno, da so ObCine Trebnje, Mirna in Mokronog-Trebelno s
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Zapisnik 13 seje SU KNJIZNICA Trebnje

pogodbami za leto 2020 zagotovile sofmanciranje dejavnosti CIK Trebnje, skladno s financnim 
nacrtom CIK Trebnje za leto 2020. Obcina Sentrupert v letu 2020 s pogodbami ni zagotovila 
sredstev in sofinanciranja nobene od naCrtovanih dejavnosti CIK Trebnje.
Obfiine ustanoviteljice (Trebnje, Mirna in Mokronog-Trebelno) so za leto 2019 s pogodbami 
zagotovile in sofinancirale dejavnosti CIK Trebnje skladno s financnim nacrtom CIK Trebnje za leto 
2019. Obcina Sentrupert v letu 2019, do zakljucka poslovnega leta (28.2.2020) ni zagotovila 
sredstev za projekt Mednarodni tabor likovnih samorastnikov in razstavni program. Razliko v vi§ini 
4.951,16 EUR je pokril CIK iz trznih sredstev, skladno z razpravo in sklepom k 5. tocki 4. redne seje 
Sveta JZ CIK Trebnje z dne 2.10.2019. Obcina Sentrupert je s pogodbo o sofinanciranju 52. 
Mednarodnega tabora likovnih samorastnikov Trebnje z dne 21.4.2020 zagotovila 2.100,22 EUR 
sredstev.
A. Kastelic (Obcina Trebnje) vpraSa zupana ObCine Sentrupert kaj so v Sentrupertu naredili glede 4. 
sklepa 3. tofke (Financiranje galerijske dejavnosti soustanoviteljice) zadnje seje Sveta ustanoviteljic 
CIK Trebnje z dne 14.1.2020?
A. M. Kostelec (ObCina Sentrupert) je vsem prisotnim razdelil besedilo Odloka o spremembi Odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Center za izobrafcevanje in kulturo Trebnje. Pojasnil je, da Obcina 
Sentrupert ostaja kot soustanovitelj v zavodu kar se tice izobrazevanja in dejavnosti (UTZO), izlocili 
pa se bodo iz galerijske dejavnosti. Do spremembe Odloka bodo zagotavljali ustanoviteljski delez, 
vztrajajo pa, da se postavi rok za sprejem Odloka o izstopu Obftne Sentrupert iz galerijske 
dejavnosti. Prav tako je pojasnil, da ima Obcina Sentrupert svojo muzejsko dejavnost. Id jo zeli in 
mora razvijati, zato bo usmerjala vsa sredstva v razvoj svoje dejavnosti. V nadaljevanju je potrebno 
razdeliti premozenje, Id je ustvarjeno v galerijski dejavnosti, zato predlaga, da se to sporazumno 
dogovorijo ustanovitelji, v nasprotnem primeru bo Obcina Sentrupert uveljavljala svoj delez po 
sodni poti.
A. Maver (Obcina Mokronog-Trebelno) je izrazil pomisleke glede nadaljnje usode galerijske 
dejavnosti. Namrec, v kolikor se bo ObCina Sentrupert izlo&la, bo potrebno na novo dolociti delez 
sofinanciranja. O poveCanju stroSkov bo Obfina Mokronog-Trebelno temeljito razmislila, saj 
poslediCno obCina od tega ne bo imela niC ve£ kot ima sedaj. Na novo delitev stroSkov obCina ne bo 
mogla pristati.
P. Pavlic (direktorica CIK) je pojasnila, da se trudijo z vpisom galerije pri Ministrstvu za kulturo, kar 
bi pomenilo, da se bo ve^ji del financirala iz drzavnega proracuna. Dogovorjen ima ie sestanek pri 
ministru in veliko naporov je ze vlozenih v to.
A. Kastelic (Obfina Trebnje) je pojasnil, da je galerijska zbirka nedeljiva kulturna dediSCina, ki se je 
ne da deliti po obcinah. je vrednota, ki je neprecenljlva in ima velik pomen za prebivalce te doline. 
Vse obcine so doline financirati javni zavod do spremembe odloka.
A. M. Kostelec (Obfina Sentrupert) je pojasnil, da je bilo pismo o nameri izstopu ObCine Sentrupert 
iz galerijske dejavnosti sprejeto na Obcinskem svetu ObCine Sentrupert.
P. PavliC (direktorica CIK) je ponovno prosila, da se ji omogofi prisotnost na ObCinskem svetu 
ObCine Sentrupert, saj zeli kot direktorica CIK Trebnje predstaviti pomen in vlogo galerijske 
dejavnosti in njen nadaljnji razvoj. To zeljo je sicer izrazila 2e, ko je izvedela, da bodo svetniki 
obravnavali pismo o nameri izstopu, vendar ji je bilo s strani ObCine Sentrupert pojasnjeno, da njena 
prisotnost na obCinskem svetu ni potrebna. Ponovno apelira na zupana Obcine Sentrupert, da se ji 
omogoii predstavitev galerijske dejavnosti na eni izmed prihodnjih sej obfinskega sveta.
A. M. Kostelec (Ob£lna Sentrupert) je pojasnil, da ObCina Sentrupert ostaja do konca leta 2020 v jZ 
CIK Trebnje in bo sofinancirala dejavnosti v soustanoviteljskem dele2u. Vztraja pa, da se Cim preje 
zaCnejo formalni postopki izstopu obftne iz galerijske dejavnosti.
Sledila je daljSa razprava glede oblikovanja drugega sklepa o izstopu ObCine Sentrupert iz galerijske 
dejavnosti. Vse obCine so se strinjale z izstopom ObCine Sentrupert, potrebno se je uskladiti glede 
pravno-formalne ureditve postopka izstopa.
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V. ]arm (ObCina Mirna) je predlagala, da se predlagani sklep, ki se glasi: »Svet ustanoviteljic JZ CIK 
Trebnje se strinja z izstopom ObCine Sentrupert iz galerijske dejavnosti s 31.12.2020«, dopolni z 
besedilom: «ob pogoju sprejetega novega odloka, ki bo to uredil«. Zupani so se s predlaganim 
besedilom strinjali.

Po dalj§i razpravi je predsedujo2i dal na glasovanje naslednja:

SKLEPA:

1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Centra za izobrazevanje in kulturo Trebnje se 
seznanja s stanjem financiranja dejavnosti CIK Trebnje s strani soustanoviteljic za 
leto 2020.

2. Svet ustanoviteljic JZ CIK Trebnje se strinja z izstopom Obtfne Sentrupert iz galerijske 

dejavnosti z 31.12.2020, ob pogoju sprejetega novega Odloka, ki bo to uredil.

Glasovanje:
Prisotni 4

ZA 4
0PROTI 

Ni glasoval 0
Sklepa sta bila sprejeta.

K 5. toEki:
Razno.

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je predsedujoCi zupan ob 11.45 zakljucil sejo.

Zapisala:
Mateja'Vrabec

PredsedujoCi Svetu ustanoviteljic 
'Jfiv^ega zavoda Centra za izobrazevanje in kulturo Trebnje, 

zupan ObCine Molcronog-Trebelno 
Anton Maver■r-a:Ui SVET F

t USTANOVITELJIC ^
c

Poslati po e-posti:
obcinaffSsentriipert.sl. (Zupanu Andreju Martlnu Kostelcu), 
annc.maric.valentar@sentrupert.sl. (dlrektorlca OU Sentrupert); 
obcina@mirna.si. (Zupanu DuSanu SkerbiSu), 
tanja.slnkovec@mirna.sl (direktorica OU Mirna); 
nhcina@mokronog-trebelno.si (Zupanu Antonu Mavru), 
mojca.pekoli@mokronog-trebelno.si (direktorica OU Mokronog-Trebclno). 
andreia.perc@trebnle.si (zupanu Alojziju Kastellcu); 
janez.pirc@trcbnje.sl Tdirektor OU Trebnje),

- patricija.pavlic@ciktrebnje.si (direktorica CIK Trebnje)
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Zapisnil. 12 seje SU ZD Trebnje ob6ina mirna Sigj,:

M:PREJETO: 2 0 -05- 2020ObCina Trebnje, Goliev trg 5,8210 Trebnje 
ObCina Mokronog-Trebelno, Pod Gradom 2, 8230 Mokronog 
ObCina Mirna, Glavna cesta 28, 8233 Mirna 
ObCina Sentrupert, Sentrupeit 33,8232 Sentrupert

SVET USTANOVITELJIC javnega zavoda 
Zdravstveni dom Trebnje

Stevilka: 014-0003/2020 
Datum: 18.5.2020

Z A PIS N1K

12. seje Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje (v nadaljevanju: ZD 
Trebnje), ki je potekala v petek, 15.5.2020 ob 9.30 uri v sejni sobi ObCine Mokronog- 
Trebelno, Pod Gradom 2,8230 Mokronog

Prisotni:
zupani: Alojzij Kastelic (ObCina Trebnje), Mojca Pekolj (ObCina Mokronog-Trebelno), Du§an Skerbi§ 
(ObCina Mirna), Andrej Martin Kostelec (ObCina Sentrupert).

Qstali prisotni:
Direktorica, Vera Rozman (ZD Trebnje)
ObCinska uprava, Mateja Vrabec (ObCina Mokronog-Trebelno)

Sejo je v skladu s 13. Clenom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje (Uradni 
list RS St. 107/13) sklical predseduJoCi Svetu ustanoviteljic (v nadaljevanju: SU), 2upan ObCine 
Mokronog-Trebelno Anton Maver, za vodenje seje je pooblastil direktorico obCinske uprave ObCine 
Mokronog-Trebelno Mojco Pekolj (st. pooblastlla 014-0003/2020 z due 15.5.2020), ki je Clane SU 
seznanila s predlaganim dnevnim redom.

Seja SU ZD Trebnje je bila sklicana v Cetrtek, 14.5.2020 ob 10.00 uri, vendar zaradi podaljSanja sej 
SU KPG Trebnje in CIK Trebnje, ki sta potekali tega dne, ni bila izvedena, zato so jo fcupani vseh 4 
obCin ustanoviteljic soglasno prestavlli iz Cetrtka, 14.5.2020 na petek, 15.5.2020 ob 9.30 uri. S 
predlagano spremembo je soglaSala tudi direktorica ZD Trebnje.

Prlpomb na dnevni red nl bllo, zato so Clan! SU sprejeli dnevni red, kot je bil poslan z vabilom:

1. Potrditev zapisnika 11. seje Sveta ustanoviteljic z dne 25.7.2019.
2. Letno poroCilo za leto 2019 in razpolaganje s presezki.
3. Program dela zavoda s finanCnim naCrtom za leto 2020, vkljuCno z investicijskim 

naCrtom.
4. Sklenitev tripartitnih pogodb za oddajo prostorov v najem.
5. Soglasje k spremembi statuta JZ ZD Trebnje.
6. Soglasje za uvrstitev zdravnice na viSje delovno mesto.
7. Mnenje Sveta ustanoviteljic v zvezi z imenovanjem direktorja.
8. Razno.
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Glasovanje:
Prisotni 4

ZA 4
PROTI 0
Ni glasoval 0

Dnevni red je bil sprejet.

K L to^ki:
Potrditev zapisnika 11. seje Sveta ustanoviteljic z dne 25.7.2019.
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je predsedujoca predlagala, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 11. seje Sveta ustanoviteljic Zdravstvenega doma Trebnje z dne 25.7.2019. 
Glasovanje:

Prisotni 4
ZA 4
PROTI 
Ni glasoval 0

0

Sklep je bil sprejet.

K 2. togki:
Letno porocilo za leto 2019 in razpolaganje s presezki.
Letno porocilo za leto 2019 je predstavila direktorica ZD Trebnje, ki je poudarila, da so uspeli izvesti 
in pri vecini dejavnosti celo presefi planiran obseg dejavnosti. Leto 2019 je zaznamovala pestra 
investicijska dejavnost ter pomanjkanje zdravnikov, predvsem druSinskih zdravnikov. Vse 
investicije so pokrili z lastnimi sredstvi, brez kreditov. Za investicije v nepremicnine so porabili 
okoli 1,5 mio EUR in dodatnih 0,5 mio EUR za investicije v opremo. Uspesni so bili pri pridobivanju 
nepovratnih sredstev za investicije (nekaj vef kot 300 tisoc EUR). Tudi na raCun novih programov, 
delno pa na rafiun dviga cen storitev, obra£unanih do ZZZS, so povecali prihodke, prejete s strani 
zavarovalnice za 15 %, posledicno so se povecali tudi prihodki s strani komercialnih zavarovalnic. 
Skoraj za 15 % so se povecali prihodki s strani tr2ne dejavnosti. Prihodki iz naslova projektov so v 
primerjavi s preteklim letom vecji za 100 %. Rast prihodkov glede na leto 2018 je 11 %, rast 
odhodkov pa 8 %. PreseSek prihodkov nad odhodki tako znasa 687.506 EUR, ki pa ga predlagajo, da 
se ga prvenstveno nameni za investicijsko dejavnost za razvoj zavoda.

Sledila je razprava. Clane sveta ustanoviteljic je predvsem zanimala trenutna situacija in vpliv 
COV1D-19 na delovanje zavoda v letu 2020 in ali imajo dovolj zascitne opreme.
Ga. Rozman je pojasnila, da so bile storitve okrnjene, nastali so dodatnl stroSki glede nabave 
zaScitne opreme in dodatnega kadra. Namrec, do 10.4.2020 zavod s strani drzave ni dobil skoraj nic 
zascitne opreme, saj so imeli prednost zavodi, ki so bill opredeljeni kot vstopne tocke, kar pa ZD 
Trebnje ni bil.
2upani so pohvalili delovanje zavoda, hkrati pa so izrazili previdnost pri poslovanju v letu 2020. 
2upan Obfine Sentrupert g. Kostelec je predlagal, da se da na glasovanje sklep, da se presezek 
prihodkov nad odhodki ustvarjenih v letu 2019 razdeli med obfine ustanoviteljice po delitvenem 
kljuCu.

PredsedujoCa ga. Pekolj je dala na glasovanje naslednje sklepe in sicer tako, da se o posameznem 
sklepu glasuje samostojno:
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1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje se seznanja s 
Poslovnim poroCilom za leto 2019.

Glasovanje:
Prisotni 4

4ZA
0PROTI 

Ni glasoval 0
Sldep je bil sprejet.

2. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje se strinja z 
odlocitvijo Sveta javnega zavoda o razporeditvi presezka prihodkov nad 
odhodki ustvarjenih v letu 2019, in sicer, da ostane nerazporejen in se 
prvenstveno namenja za investicijsko dejavnost za razvoj zavoda.

Glasovanje:
Prisotni 4

3 (ObCine Trebnje, Mokronog-Trebelno in Mima) 
1 (Obcina Sentrupert)

ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

Sklep jebil sprejet.

3. Preseiek prihodkov nad odhodki ustvarjenih v letu 2019 se razdeli med 
obcine ustanovitcljice po delitvenem kljufru.

Glasovanje:
Prisotni 4

1 (Obcina Sentrupert)
3 (ObCine Trebnje, Mokronog-Trebelno in Mirna)

ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

Sklep ni bil sprejet.

K 3. tottri:
Program dela zavoda s financnim nacrtom za leto 2020, vklju£no z investicijskim 
nacrtom.
Direktorica ZD Trebnje je pojasnila, da sploSni dogovor za leto 2020 v Casu priprave poslovnega 
nafrta se ni bil sprejet, zato so upoStevali znana izhodiSCa za obseg in financiranje programa s strani 
ZZZS, ki izhaja iz sploSnega dogovora 2019 s pripadajoCimi aneksi. Glede na trenutni veljavni sistem 
ne priCakujejo pomembnega pove£anja oziroma Slritve programov. Pri stroSkih dela so upo§tevali 
poveCanja, ki izhajajo iz veljavnih kolektivnih pogodb in zakonov. Investicijsko dejavnost bodo 
prilagodili potrebam in razpoloiljivim finanCnim vironi. Glede na naCrtovano gospodarsko krizo se 
priCaloije upad dohodkov za opravljene storltve, kar spremljajo in se bodo temu primerno odzvali. 
Zacetne investicije so v teku, v na2rtu je tudi nabava reSevalnega vozila. V dogovoru so tudi z 
lastnikom trgovine v bivSem DM za odkup prostorov, ki bi jib namenili za skupinske aktivnosti CKZ.
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Sledila je razprava. Zupan Obcine Trebnje, g. Kastelic je izrazil zaciovoljstvo s predlaganim 
investicijskim planom. Izrazil pa je nezadovoljstvo glede prostorov laboratorija. NamreC, trenutni 
prostori so neprimerni, zato je potrebno poiskati trajno re§itev. Kot mo^nost je ponudil prostore v 
dvorani STIK. Direktorica bo predlagano moznost prouCila.
Zupan ObCine Sentrupert, g. Kostelec je spraseval glede investicije v Sentrupertu. Se vedno si zelijo 
priti do ambulante v Sentrupertu oziroma do primerne zdravstvene oskrbe za obcane Sentruperta. 
Prav tako je izrazil nezadovoljstvo s predlaganim financnim nacrtom, saj v njem ni predvidene 
investicije za ambulanto v Sentrupertu, zato takega naCrta ne more podpreti.
Direktorica ZD Trebnje, ga. Rozman je pojasnila, da zadnja informacija, ki jo ima, da naj bi Obcina 
Sentrupert podelila koncesijo. ZD Trebnje ne more delovati v neprimernih prostorih, prav tako tudl 
nimajo kadra za siritev, saj jim primanjkuje ravno druzinskih zdravnlkov. Prebivalci Sentruperta 
najveC tangirajo na ambulanti na Mirni in v Mokronogu. Prav tako je pojasnila mnenje Zdravniske 
zbornice Slovenije, ki predlaga, naj se ne odpirajo ambulante, £e je pi-va ambulanta oddaljena manj 
kot 10 km,
Zupan Obcine Sentrupert, g. Kostelec je se enkrat izrazil nezadovoljstvo nad planom zavoda za leto 
2020, saj na£rtujejo nove zaposlitve in investicije, vendar nic v Sentrupert.
Direktorica ZD Trebnje, ga. Rozman je pojasnila, da so vsi prebivalci Ob£ine Sentrupert zdravstveno 
oskrbljeni.

Predsedujoca, ga. Pekolj, je po razpravi dala na glasovanje naslednja sklepa in sicer tako, da se o 
posameznem sklepu glasuje samostojno:

1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje se seznani s 
programom dela zavoda in podaja soglasje k financnemu nacrtu za leto 2020.

Glasovanje:
Prisotni 4

4ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

0

Sklep je bil sprejet.

2. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje sprejme naCrt 
investicij in investicijskega vzdrzevanja ter kadrovski nacrtza leto 2020.

Glasovanje:
Prisotni 4

3 (Obcine Trebnje, Mokronog-Trebelno in Mirna) 
1 (Obcina Sentrupert)

ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

Sklep je bil sprejet.

4



Zapisnik 12 seje SU ZD Trebnje

K4. todki:
Sklenitev tripartitnih pogodb za oddajo prostorov v najem.
Kratko obrazlozitev je podala direktorica ZD Trebnje, ga. Rozman. Na osnovi 80. Ciena ZJF in za 
podroCje zdravstva tudi 5. clen Zakona o investicijah v javne zdravstvene zavode, katerih 
ustanovitelj je RS (UL RS, St. 90/15), je racunsko sodiSce ugotovilo, da »vlada in pristojna 
ministrstva niso zagotovili izvajanja dolocb 80. Ciena ZJF, saj zavodi veCinoma niso nakazovali 
prejetih najemnin od oddaje stvarnega premozenja v najem v proraCun diiave. Zato smo vladi 
priporoCili, da sistemsko uredi izvajanje doloCbe 80. Ciena ZJF, od MIZS ter MZ pa smo zahtevali 
odzivno poroCilo.«
ZD Trebnje ima sklenjeni najemni pogodbi dvema najemnikoma, ki imata te veC let prostore v 
najemu. Zaradi navedenega je potrebno najemna razmerja ureditl glede a izhodiSCa, ki jib je podalo 
racunsko sodiSCe. Skleniti Je potrebno trlpartitne najemne pogodbe, v katerih je potrebno doloCiti 
razmejitve men najemnino in obratovalnimi stroSki. Prihodke od najemnin je potrebno knjiziti na 
dva dela: loCeno prihodke od najemnin in loCeno na obratovalne stroske.
Sledila je razprava. 2upan ObCine Trebnje, g. Kastelic, je povzel, da gre za pravno-formalno ureditev 
in se strinja, da prihodek od najemnin ostane ZD Trebnje, ki se namenja za investicije. Tudi 2upan 
ObCine Mlrna, g. Skerbis se je strinjal s predlogom, prav tako ga. Pekolj, predstavnica ObCine 
Mokronog-Trebelno. Izpostavila je, da se naj ta prihodek upoSteva pri upravljanju naprav AED.

PredsedujoCa, ga. Pekolj, je po razpravi dala na glasovanje naslednja sklepa in sicer tako, da se o 
posameznem sklepu glasuje samostojno:

1. Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje daje soglasje 
javnemu zavodu Zdravstveni dom Trebnje, da z najemniki sklene novo 
tripartitno pogodbo, kjer se definira, da 50 % viSine meseCnc najemnine 
odpade na najemnino in 50 % za obratovalne stroske. Podpisnik v imenu Sveta 
ustanoviteljic je predsedujoCa obcina, to je Mokronog-Trebelno.

Glasovanje:
Prisotnl 4

ZA 4
0PROTI 

Ni glasoval 0
Sklep je bil sprejet.

2. Najemnina ostane Zdravstvenemu domu v upravljanju kot vlr financiranja za 
nove investicije.

Glasovanje:
Prisotni 4

3 (ObCine Trebnje, Mokronog-Trebelno in Mirna) 
1 (ObCina Sentrupert)

ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

Sklep je bil sprejet.
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K 5. toCki:
Soglasje k spremembi statuta JZ ZD Trebnje.
Obrazlozitev je podala direktorica ZD Trebnje, ga. Rozman. 31. Clen Statuta javnega zavoda ZD 
Trebnje dolofa, da je strokovni svet kolegijski organ zavoda, ki je tudi posvetovalni organ direktorja. 
Sestavljajo ga vsi redno zaposleni zdravniki, doktorji dentalne medicine, glavna medicinska sestra 
zavoda, vodja laboratorija in vodja resevalne sluzbe. Glede na dejstvo, da Pravilnik o notranji 
organizaciji n sistemizaciji delovnih mest dolofa vef vodij, kot so upostevane v veljavnem Statutu JZ 
ZD Trebnje, predlagajo, da se Statut JZ ZD Trebnje v 31. clenu v prvem odstavku dopolni.
Sledila je kratka razprava.

PredsedujoCa, ga. Pekolj, je dala na glasovanje naslednji sldep:

Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje daje soglasje k 
spremembi l.odstavka 31. Ciena Statuta javnega zavoda ZD Trebnje, ki se po novem 
glasi: «Strokovni svet je kolegijski organ zavoda, ki je tudi posvetovalni organ 
direktorja. Sestavljajo ga vsi redno zaposleni zdravniki, doktorji dentalne medicine 
In vodje enot. Strokovni svet vodi strokovni vodja. Na sejah je lahko prisoten tudi 
direktor zavoda.«

Glasovanje:
Prisotni 4

ZA 4
PROTI 
Ni glasoval 0

0

Sklep je bil sprejet.

K 6. toCki:
Soglasje za uvrstitev zdravnice na vi§je delovno mesto.
Obrazlozitev je podala direktorica ZD Trebnje, ga. Rozman. Ga. Masa Vovk bo predvidoma 25.5.2020 
opravila specialisticni izpit in ZD Trebnje 2eli v nadaljevanju skleniti z zdravnico pogodbo o 
zaposlitvi za nedolocen Cas. Zdravnica se vkljufiuje tako v delo sploSnih ambulant, v urgentno 
dejavnost in antikoagulantno ambulanto. Zaradi specifiCnosti in razvejanosti njenega dela in zaradl 
primerljivosti z ostalimi zaposlenimi zdravniki, jo zelijo uvrstiti 4 plaCne razrede visje, kot je 
izhodlSCni razred (iz 50 v 54 plaCni razred).

Sledila je krajSa razprava, po razpravi je predsedujoCa dala na glasovanje naslednji sklep:

Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje daje soglasje k 
premestitvi delavke Ma§e Vovk, po opravljenem specialistiCnem izpitu, na delovno 
mesto zdravnik specialist PPD 1 in se jo uvrsti 4 plaCne razrede viSje, kot je 
izhodi§Cni plaCni razred (54.p.r.), ob predhodno pridobljenem soglasju s strani 
Ministrstva za zdravje.
Glasovanje:

Prisotni 4
ZA 4

0PROTI 
Ni glasoval 0

Sldep je bil sprejet.
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K 7. tocki:
Mnenje Sveta ustanoviteljic v zvezi z imenovanjem direktorja.
Direktorica ZD Trebnje, ga. Rozman je pojasnila, da se z 31.7.2020 iztece mandat, zato je Svet zavoda 
ZD Trebnje pricel s postopkom javnega razpisa na katerega se je javila le ena kandidatka, to je 
sedanja direktorica ZD Trebnje, ga. Vera Rozman.
Sledila je kratka razprava kjer sta zupana ObCine Trebnje in Mirna izrazila zadovoljstvo z 
dosedanjim vodenjem ZD Trebnje in zazelela dobro in gospodarno vodenje tudi v novem mandatu. 
Tudi ga. Pekbij je v imenu Obcine Mokronog-Trebelno pohvalila dosedanje delo in prizadevanja 
direktorice ga. Rozman in izrazila podporo k imenovanju.

Po razpravi je predsedujoca dala na glasovanje naslednji sklep:

Svet ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje daje pozitivno mnenje k 
imenovanju ga. Vere Rozman za direktorico Zdravstvenega doma Trebnje.

Glasovanje:
Prisotni 4

3 (Obcine Trebnje, Mokronog-Trebelno in Mirna] 
1 (Obcina Sentrupert]

ZA
PROTI 
Ni glasoval 0

Sklep je bil sprejet.

K 8. tocki:
Razno
Razprave ni bilo.

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je predsedujoca ob 11. uri sejo zaklju&la.

Zapisala:
Mateja Vrabec
Ob&nska uprava Obcine Mokronog-Trebelno

PredsedujoCi Svetu ustanoviteljic 
Javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje, 

zupan ObCine Mokronog-Trebelno 
Anton Maver

Po pooblastllo §t. 014-0003/2020

/
*
P SVET O 

USTANOVITELJIC S

Poslatl po e-postl:
- nbdna@sentriipert.si. (fcupanu Andreju Martinu Kostelcu),
- anne.marle.valentar@sentruperl.si. (direktorica obCinske uprave Sentrupert); 
-obcina@niirna.sl. (fcupahu DuSanu SkerbiSu],
- tarija.slnkovec@rnlrHa.si rdirektorica obCiilske uprave Mirna);
- obcina@mdkrbnop-trebelno.sl (zupanu Antonu Mavru),
-molca.pekQlj@mokronog-trebelno.si Tdirektorica obcinske uprave Mokronog-Trebelno).
- andreia.perc@trebrile.sl (zupanu Alojziju Kastelicu);
- ianez.plrc@trebh|e.si (direktor obfiinske uprave Trebnje),
- vera.rozman@zd-tre.sl (direktorica ZD Trebnje, Vera Rozman)
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